
Reactie email Toekomstvisie 

 

Reactie 1 

Geachte Heer Peeters, beste Erik, 

 

Graag wil ik bij deze enkele reacties geven op wat ik lees in de toekomstvisie Boekel. 

 

We willen een groene gemeente zijn in het buitengebied maar zeker ook in de kernen van onze 
gemeente. Daarbij zijn bomen zeker van belang. Mijn opmerking is dan ook welke bomen? 

Maar zeker ook waar platen we de bomen?  

In deze zelfde visie wordt gesproken over opwekking van energie met zonnepanelen. Prima maar 
vaak zie ik dat een nieuwbouwwijk wordt ontwikkeld en als de wijk volgebouwd is wordt de infra 
aangepakt en groen gepland. En dan gebeurt het. De bomen worden dan geplant zonder ook 
maar te kijken naar de woningen waar de panelen liggen. Dat is ook een visie. Ontwikkel nieuwe 
wijken zodanig dat er altijd dakvlak op het zuiden gericht is, kijk naar opslagmogelijkheden van 
energie op wijkniveau. Participatie tussen projectontwikkelaars, PeelrandWonen en gemeente om 
wijken in eigenbeheer groen te houden en te onderhouden, als voorbeeld de Maanwijk in 
Leusden.  

Er wordt in de visie geschreven de ambitie te hebben om alle nieuwbouwwoningen te laten 
voldoen aan de minimale eisen van de BENG, het is verplicht te bouwen volgens de BENG-
eisen.  

 

Er staat geschreven huisvesting of opvang van asielzoekers, statushouders en Oekraïners, dat 
laatste verbaasd me. Wat zijn Oekraïners meer dan de Syriërs of de Ghanees? Wat nu als de Wit 
Rus vluchteling wordt? In een visie mag mijns inziens niet een specifiek land genoemd worden 
als vluchtelingstatus.  

Waarom worden Europese werknemers Arbeidsmigranten genoemd? We hebben ze hard nodig 
en ik vind de titel minderwaardig voor deze groep hardwerkende mensen.  

 

Tot zover mijn inbreng. 

 

Reactie 2 

• meer fiets en wandelpaden ook met een oversteek randweg 

• Alsnog Parkeergarage onder fase 2 Zuidwand 

• Onnodige bureaucratie afschaffen 

• Plein weer vlak maken en mooi groen inrichten met parkeermogelijkheid 

 



Reactie 3 

Geacht College, 

Na het lezen van de concept-toekomstvisie is de conclusie dat het een opsomming is van 
aandachtspunten, belangrijk,  maar geen echte visie. 

We streven naar behoud van onze zelfstandigheid. 

Dat is goed en mooi en wordt in Boekel breed gedragen. De mensen vinden dat "klein maar 
dappere en soms eigen wijze Boekel wel "skon". 

Mijn visie;  omarm  KLEINSCHALIGHEID. 

Ga beleidsmatig uit van het waarderen en stimuleren van kleinschalige ontwikkelingen, passend 
bij de maat en de schaal van Boekel.  

Onze conclusie moet toch zijn dat we behoorlijk wat nadelen ervaren van het groeidenken van en 
in de afgelopen decennia.  

Gevolgen; een volledig geïndustrialiseerd buitengebied met alle  negatieve effecten van dien. 

Effecten als luchtvervuiling door fijnstof, stikstof, stank, gebruik pesticiden ( Parkinson) allemaal 
bedreigingen voor onze volksgezondheid. ( in Brabant gaan we een jaar eerder dood). 

U pleit voor aandacht voor mentale en fysieke gezondheid voor alle inwoners. Heel belangrijk! 

Stop met het mogelijk maken van veel te grote bedrijfs ontwikkelingen en laat altijd een gezonde 
leefomgeving een doorslaggevende rol spelen. 

Kortom; stimuleer kleinschaligheid. 

Weet U wat zo mooi is, U wordt geholpen door onze inwoners, voorbeelden te over. 

De realisatie van de Perekker, Voskuilenheuvel, Ecodorp, Heerenboeren, een enorm aantal ZZP 
ers, 

Een groot aantal B en B 's , kleine boerderijcampings 

Enz. Enz. 

In deze visie past geen  megalomaan groot vakantiehuisjespark op Boekels Ven/vliegberg. 

Een onhaalbare en onwenselijke ontwikkeling, zie de geschiedenis. 

Maak er een natuurgebiedje van met een  mooi ven  evt. met horeca , verbindt " ven en berg" tot 
op een termijn geweldig uitloopgebied voor AL onze inwoners.  Een geweldige bijdrage aan het 
onderhouden van de mentale en fysieke gezondheid val AL onze inwoners. 

Is dit dromen??   Ik hoop oprecht van niet. 

Ik wens U samen met de gemeenteraad wijsheid en succes toe in het realiseren van deze visie. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Reactie 4 



Beste heer Peeters, 

 

Bij deze richt ik me tot u om te vragen en voor te leggen wanneer er meer aandacht is voor 
ouderen en gehandicapten. Als u eens de bestratingen in Boekel laat bekijken hoeveel 
vooruitstekende, losse en gebroken stenen er liggen. Er zijn menige ouderen gevallen. Vooral 
met de rollator blijf je achter de stenen hangen en sla je voorover. De gemeente is hier 
aansprakelijk voor. Velen foto’s had ik gemaakt, die heb ik maar weggedaan daar er toch niets 
gebeurt. 

Nog een vraag waarom zijn in Burg, Ottowstraat waar ouderen wonen het voetpad van keien 
gemaakt en voor de auto’s gelijke stenen. Omdat het dorps uit ziet? Fijn als je met scootmobiel, 
rolstoel en rollator er over moet lopen. 

Als je naar de bushalte zuivelfabriek loopt staan er twee dikke bomen op de stoep je moet op de 
rijweg gaan lopen of met scootmobiel; eerst zien (met eigen gevaar) van de stoep af zien te 
komen. 

Tevens wil ik aandacht vragen of er iets aan gedaan kan worden dat de mensen over de stoep 
fietsen vooral in de Kerkstraat. Regelmatig wordt door de fietser gebeld dat je op zij moet gaan. 

 Ja natuurlijk er zijn geen politie-agenten maar zou goed zijn dat ze terug kwamen in Boekel. 

Nu een dringende verzoek: als de bus 322 niet door de Kerkstraat mag/kan rijden door 
festiviteiten, herstel van wegen of iets anders wordt de halte afgeplakt. 

Ik heb een voor elkaar pas gekregen om met de bus te gaan om het taxi gebruik te verminderen 
en voor milieu. Ik met rollator maak er vaak gebruik van daar ik geen ander vervoer heb. 

Ik moet regelmatig naar het ziekenhuis en chiropractor ook elke week reuma zwemmen in Uden. 
Eenmaal in de maand naar Den Bosch voor meeting. 

Nu is het een paar keer voorgevallen dat als ik naar halte Kerkstraat ga om naar bovengenoemde 
instanties te gaan dat hij afgeplakt is. Moet ik soms iedere dag gaan kijken? Dus geen ziekenhuis 
etc.. 

Waarom kan dit in het Boekelsblaadje vooraf niet bekend gemaakt worden?  

 Ze weten van tevoren dat er een wegafzetting komt of iets anders. Zou veel prikkels voorkomen. 
Dan kan ik op tijd de taxi bellen want dat moet een dag of twee dagen vantevoren. Dat kost mij 
wel extra geld met de taxi. 

Ik hoop dat de gemeente eens meewerkt/denkt. 

 

Ambtelijk: 

P16 Bereikbaarheid 

Niet over snelfietspaden spreken maar over fietspadenstructuur. Snelfietspaden cf definitie 
provincie zijn niet/heel lastig te realiseren in Boekel. Een betere (recreatieve) fietspadenstructuur 
past beter. 

P13 Een duurzame woning voorraad 



Hier moeten woningen sowieso al aan voldoen vanuit de wet- en regelgeving. Wellicht zou je hier 
op moeten nemen dat we bij nieuwbouwwoningen in de meeste gevallen sturen op energielabel 
A++++. Dit is een stapje strenger dan de BENG, maar is goed voor de duurzaamheid en maakt 
dat mensen ook meer geld kunnen lenen (voor bijv. starters kan dit helpen). 

P13 Een duurzame woning voorraad 

Ik zou dit niet meer noemen, want wat is 0-op-de-meter? Is nergens gedefinieerd en kan dus tot 
discussie leiden. We sturen vanaf 1 januari 2024 in de meeste gevallen van nieuwbouw 
woningen sop energielabel A++++. Hypotheekverstrekkers kijken hier ook naar vanaf 1 januari 
2024. Hoe hoger het energielabel hoe meer je kunt lenen. 

 


